
ZÁPIS Č. 4 / 2007 (184)
ZE ZASEDÁNÍ  AKADEMICKÉHO SENÁTU  VUT KONANÉHO DNE  24. DUBNA  2007

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI  REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1

Přítomni: viz prezenční listina (celkem  17 členů AS VUT)
Omluveni: Dalík/FAST, Gescheidtová/FEKT,  studenti  - Polách,  Dub, Zedníčková, 

Čechová, Kareš

Hosté: rektor Rais, prorektoři - Jura, Kotoul, Nový, Švec, Fiala, tisková mluvčí 
-Vanýsková, Lepková/CESA,  Bejček/CVP 
 

PROGRAM:
1. Zahájení jednání a určení skrutátorů
2. Schválení programu zasedání AS VUT
3. Schválení zápisu ze zasedání AS VUT ze dne 27. 3. 2007
4. Informace rektora, prorektorů a kvestora
5. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol
6. Projednávání výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za r. 2006
7. Ekonomické záležitosti: 
8. Legislativní záležitosti

 Projednávání žádosti rektora VUT v Brně o změnu Statutu VUT v Brně 
 Projednávání Dodatku č.3 k organizačního řádu rektorátu
 Projednávání předpisů fakult
 Další legislativní záležitosti

9. Různé

                

PRŮBĚH JEDNÁNÍ

1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ

Jednání  zahájil  v zastoupení  předsedy AS VUT  místopředseda  Doc.  Hanáček,  který  úvodem přivítal 
všechny přítomné. Dále AS VUT hlasoval o schválení skrutátorů dnešního zasedání.

 

Návrh usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory pro dnešní zasedání  AS VUT  Ing. Kunovského, CSc. 
a Ing. Roupce, PhD.
Hlasování: pro –  17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování –  0 hlasů

UAS 1.
Akademický senát  VUT schvaluje jako skrutátory pro dnešní zasedání Doc. Ing. Kunovského, CSc. a 
Ing. Roupce, PhD.

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT

V předloženém programu jednání AS VUT  nebyla navržena žádná změna.

Program dnešního zasedání byl hlasováním schválen beze změn. 
Hlasování: pro – 17 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.



3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT DNE 27. 3. 2007

Následně AS VUT hlasoval o schválení  zápisu ze zasedání AS VUT ze dne 27. 3. 2007. Členové AS 
VUT nevznesli k výše uvedenému zápisu žádné připomínky.

Návrh usnesení: 
Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2007 konaného dne 27. 3. 2007 byl schválen. 
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů.

UAS 2.
Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2007 konaného dne 27. 3. 2007 byl schválen.
 

4. INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ A TISKOVÉ MLUVČÍ

 Rektor Rais
 informoval o stavu restrukturalizace  k 1. 4. 2007: Ing. Stanislav Škapa je asistentem rektora, byly 

vydány inzeráty na výběrová řízení - vedoucí studijního oddělení, referent VaV, vedoucí a referent 
marketingu,

 informoval o výpovědi pí Mizerové (VUTIUM) a 2 výpovědích na CVIS. Dále se uskutečnilo jednání 
rektora VUT, prorektora Jury, kvestora a Ing. Marušince (CVIS) o ekonomické agendě SAP a jejímu 
přesunu  pod přímé řízení  kvestorem s definováním práv ředitele  CVIS (návrh rozhodnutí  rektora 
připraví Ing. Marušinec),

 se správním odborem bylo vyjasněno zpřesnění podpisových práv prorektorů (dále je upřesňována 
účast prorektorů na projektech CVIS),

 informoval o jednání Dozorčí rady CEITEC s MU v Brně o pozemcích pro umístění CEITECu v tzv. 
Zadní  bráně  (území  u  MU v Bohunicích)  - příští  týden  budou další  jednání  s novou variantou  - 
umístění uvnitř areálu MU v Bohunicích. Vznikl požadavek uzavření dohody o umístění CEITECu 
mezi všemi účastníky projektu . Jsou asi 4  možné varianty - technický poradce zpracuje pro jednání 
s MU podklady pro jednotlivé varianty, priority VUT pro dislokaci CEITECu se nemění,

 bylo dohodnuto jednání s náměstkem MŠMT P. Komárkem o problematice tzv. středních evropských 
projektů, 

 ministryni  školství  D.  Kuchtové byl  odeslán  dopis  s žádostí  o  schválení  4  navrhovaných  nových 
členů Správní rady VUT: R. Onderka, B. Javorová, P. Suchánek, V. Šťastná,

 koncem března se uskutečnil v Lisabonu (Portugalsko) summit rektorů evropských universit (EUA) 
s aktivní účasti rektora VUT a prof. Ondráčka při diskusi o tvorbě nových stanov EUA,

 během  zasedání  České  konference  rektorů  byl  diskutován  nový  způsob  přidělování  finančních 
prostředků  pro vysoké školy,  probíhala  jednání  o  operačním programu – (proklamace  na obecné 
úrovni).

 Prorektor Jura
 Informoval o založení  firmy INVEA-TECH, a.s.  (původní  název INVEA byl pozměněn z důvodu 

možné záměny jména) dne 3. dubna 2007. Akcionáři jsou fa UNIS (46%),  Masarykova universita 
(4%),  14 fyzických osob (50%).  Pro VUT jsou deponovány 4% akcií u fy UNIS. Základní jmění 
společnosti je 2mil. Kč,

 dne  13.dubna  2007  se  uskutečnil  další  seminář  o  centrálním  informačním  systému  s účastí  25 
zástupců fakult (studijní proděkani, pracovníci  zodpovědní za IS na fakultách, studijní referentky). 
Tématem  byla  registrace  a  zápis  studentů,  volba  oborů,  implementace  rozvrhů.  Zástupci  fakult 
prezentovali průběh akademického cyklu fakult z pohledu IS,

 jednání s FEKT o využití centrálního IS - dne 16.4. se konal kontrolní den především na modul Věda 
a výzkum (připomínky FEKT byly postupně zapracovány), další jednání bylo 18.4. na téma modul 
Rozvrhy.  Dne  23.  dubna  byly  pracovníkům  FEKT  předvedeny  moduly  PORTÁL   (úlohy  pro 
studenty) a APOLLO (úlohy pro referentky). 

2



 Prorektor Nový
 Uskutečnilo se jednání členů Výboru pro řízení rizik, vytipováno 5 rizik: projekty, složitost operací, 

výpadky provozu informačních technologií, hospodaření s dotacemi, definování kompetenci ve všech 
úrovních řízení, tyto oblasti budou podrobeny auditu,

 dostavba areálu FIT Božetěchova,  získala v soutěži Stavba Jihomoravského kraje I. místo v kategorii 
rekonstrukce a dostavby. Plaketu, která bude umístěna na budově, převzal 18.4. 2007 rektor VUT,

 vedení  VUT přijalo  strategii  dalšího  rozvoje  kolejí  a  menz, která  zároveň vyvrací  desinformace, 
týkající se přeměny částí kolejí na ulici Purkyňova na  holobyty.

V krátké  diskusi  se  Ing.  Hanušová  dotázala,  proč  nejsou  mezi  riziky  uvažovány  změny  vnějších 
podmínek financování VŠ. Prorektor Nový přislíbil poskytnout tazatelce konkrétní vyjádření.

 Prorektor Švec
 Sdělil, že se připravuje  česko-anglická verze vysokoškolského diplomu, 
 dále  podal  informace o navýšení  počtu  přihlášek  na VUT - pro nový akademický rok je  celkem 

registrováno 18 183 přihlášek. Zlepšuje se poměr studentů zapsaných a přijatých,
 VUT  bude  spolupracovat  s  MŠMT  na  upřesnění  metodiky  výpočtu  financovaných  studentů  v 

magisterských studijních programech.
 

 Prorektor  Kotoul
 Informoval o  plánovaných  změnách v hodnocení  výstupů  VaV,  které  na  svém zasedání  schválila 

meziresortní   skupina  a  doporučila  pro  RVV.  Uvedený návrh  změn hodnocení  byl  zařazen  jako 
příloha  zápisu z kolegia rektora ze dne 17. dubna 2007 (příloha – 8 b).

Proběhla  krátká  a  otevřená  diskuse  členů  AS a  prorektora  k motivacím změn s ohledem na  složení 
skupiny a dopadům těchto změn zejména na VUT. Byly uvedeny konkrétní zkušenosti se zpracováním 
databázových  podkladů  při  hodnocení  na  fakultách.  Byl  konstatován  rozdíl  mezi  hodnotou  tvůrčí  a 
související výkaznické činnosti. Zejména bylo kritizováno, že dochází k opakovaným změnám pravidel 
hodnocení  v průběhu nebo až po skončení  hodnocených období,  takže hodnocení  nemohou předvídat 
měnící se priority na úrovni zmíněné skupiny (viz např. 20x snížit bodové ohodnocení kategorie sborník) 
a v AO se logicky šíří přesvědčení o účelovosti změn podle složení skupin rozhodovatelů.

 Prorektor Fiala 
 Ve dnech 15. – 18. 4.  2007 se zúčastnili  prorektoři  Švec a Fiala mise Jihomoravského kraje   do 

Charkova.  Cílem  bylo  navázání  spolupráce  mezi  VUT  a  nejvýznamnějšími  charkovskými 
univerzitami ve smyslu dříve přijaté „Strategie mezinárodní spolupráce se zahraničními univerzitami 
v oblasti zvyšování zájmu uchazečů o studium na VUT v Brně“. Společně s Mgr. M. Salajkovou z 
JCMM, náměstkem hejtmana JMK, RNDr. I.Poledňákem a prorektorem MU doc. M.Bekem jednali s 
vedením čtyř  nejvýznamnějších  charkovských  univerzit.  Všechny navštívené  univerzity  projevily 
zájem o navázání spolupráce s VUT, jak v oblasti studentských výměn, tak i v oblasti odborné,

 VUT byla doručena oboustranně podepsaná  rámcová smlouva o vzájemné spolupráci s jihokorejskou 
Keimyung University v Daegu. Na nejbližším KR budou vyzváni děkani zainteresovaných fakult, aby 
začali tuto smlouvu konkretizovat mezifakultními smlouvami a v co nejkratší době ji začali rovněž i 
naplňovat,

 23.  4.  2007  proběhlo  za  přítomnosti  prorektorů  Švece  a  Fialy  setkání  studentů  z Iževské  státní 
technické  univerzity  s rektorem  VUT.  Z  diskuse  vyplynulo,  že   spolupráci  ztěžuje  řada 
administrativních  překážek.  Vedení  VUT  pomůže  řešit  některé  z problémů,  např.  při  vydávání 
dlouhodobých víz, při uzavírání zdravotního pojištění, apod. Studenti jsou s podmínkami a průběhem 
svého studia spokojeni,

 VUT  po  řadě  jednání  s   MŠMT  obdržela  (společně  s ostatními  brněnskými  univerzitami) 
centralizovaný  rozvojový  projekt  BCES  (objem  přidělených  prostředků  je  46%  požadovaného 
objemu).

 Tisková mluvčí Vanýsková 
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 Předala sdělení o mediálním ohlasu tiskové konference, konané 19.4. týkající se projektu FIT - 3D 
modelování lidských tkání. Téma velmi zaujalo - referovaly ČT, NOVA, PRIMA, všechny deníky, 4 
rozhlasy, zasláno do České hlavy, Reflexu, Týdne, Hospodářských novin a dalších menších tiskovin,

 nabízí se možnost prezentace informací o zajímavých projektech VaV, které probíhají na VUT nebo 
které již byly ukončeny  -  domluva  VUT s Českou hlavou,

 aktuální  informace:  24.  dubna  se  koná  přednáška  francouzského  profesora  Josepha  Davidovitse 
v rámci Geopolymerního odpoledne společně s prof. Brandštetrem,

 upozornila na mediální rozruch desinformační zprávy,  šířící se prostřednictvím emailové zprávy  a 
kolující v médiích redakcí o jednání pana Ing. Kopečného, starosty Kr. Pole s VUT o prodeji kolejí 
na Purkyňově ulici, které chce přestavit na holobyty. 

Členové  AS pohybující  se  nebo  bydlící  v uvedené  lokalitě  upozornili  rovněž  na  vylepování  plakátů 
s uvedeným obsahem a vyjádřili názor, že musí zaznít jednoznačné stanovisko AS VUT.

5. INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL

RNDr. Krupková prezentovala  názorný materiál  k zasedání  předsednictva  Rady VŠ, zpracovaný Doc. 
Ing.  J.  Caklem  s názvem  -   Struktura  příjmů  a  výdajů  veřejných  vysokých  škol.  Je  zveřejněn 
v powerpointu a na http://www.radavs.cz v oddíle Aktuální stránky - předkládané materiály. (Jedná se o 
analytické zpracování,  například  rozložení neinvestičních  dotací  podle VŠ,  stipendijní  fond dle  VŠ, 
program financování r.2001 - 2005).
Členové AS v diskusi vysoce ocenili podnětnost uvedených údajů a jejich operativní prezentaci na AS. 
Shodli  se,  že  další  interpretace  přehledných  grafů  musí  být  uváděna  v souvislostech  a  nesmí  být 
zjednodušována.

Doc. Münsterová  referovala o zasedání předsednictva RVŠ (19. 4. 2007)
 dne  18.  4.  2007  proběhlo  v Bratislavě  mezinárodní  výběrové  řízení  o  udělení  stipendií 

Mezinárodního  Visegrádského  fondu  (IVF)   v rámci  programu Visegrad  Scholarship  Programme 
(VSP) studentům vysokých škol pro jejich zahraniční studijní a výzkumné pobyty. Více o IVF a o 
VSP je na adresách www.visegradgroup.eu, www. visegradfund.org.,

 dne  23.  5.  2007  se  uskuteční  seminář  o  spolupráci  vysokých  škol  s praxí  a  s regiony  v oblasti 
výzkumu a vývoje, včetně transferu technologií, a to pod vedením RVŠ na VŠB – TUO,

 podle sdělení zástupců MŠMT se připravují opatření ke zdokonalení agendy Rozvojových programů 
a projektů, technické a organizační zabezpečení programu provádí Agentura RVŠ, 

 zástupci  MŠMT a RVŠ vypracují  Statut  Rady programu.  Bude obsahovat  jasná  kriteria  a  jasné 
podmínky pro posuzování  návrhů Rozvojových projektů  předkládaných vysokými školami, včetně 
procedury pro ukončování a přijetí výsledků Rozvojových projektů,

 předložení Ak DZ MŠMT pro rok 2008 včetně vyhlášení Rozvojových programů pro rok 2008 lze 
očekávat na přelomu dubna a května 2007,

 tým  expertů,  vedený  Prof.  Petrem  Matějů,  Ph.D.  ředitelem  analytického  a  koncepčního  oboru 
MŠMT, zahájil  přípravu Bílé  knihy terciárního vzdělávání  v ČR, která  má mimo jiné  reflektovat 
připomínky  expertů  OECD  k současnému  stavu  sektoru  terciárního  vzdělávání  v ČR  a  jejich 
doporučení ke změnám. Ve vztahu ke kapitole „Řízení a samospráva“ bylo doporučeno, aby AS VUT 
zvážil možnost pozvat na VUT autory a jejich spolupracovníky za účelem poznání na místě forem, 
metod  a rozsahu  spolupráce  mezi vedením VUT a jeho  AS,  včetně  participace  studentů  a jejich 
přínosů k rozhodovacím a řídícím procesům.

 6.  PROJEDNÁVÁNÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI VUT V BRNĚ ZA R. 2006 

Výroční  zpráva o činnosti  VUT v Brně za r.  2006 byla  předložena  AS VUT dne 27. března 2007 a 
následně byla rozeslána členům AS VUT v elektronické verzi. 

Vyjádření LK AS VUT: LK AS VUT upozorňuje na věcné chyby, doporučuje AS VUT po opravení chyb  
Výroční zprávu o činnosti  VUT v Brně za rok 2006 schválit.
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Vyjádření EK AS VUT: EK AS VUT doporučuje AS schválit Výroční zprávu o činnosti VUT za rok 2006  
v  předloženém znění.

Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za r. 2006 ve verzi předložené dne 27. 3. 2007 
se zapracováním oprav předložených LK AS VUT. 
Hlasování: pro –  13 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1 hlas.

UAS 3.
AS VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za r. 2006 ve verzi předložené dne 27. 3. 2007 
se zapracováním oprav předložených LK AS VUT. 

 

7.  EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 

• Projednání žádosti kvestora o vyjádření  k nákupu pozemků
Na  zasedání  AS  VUT  dne  27.3.  byl  AS VUT  předložen  návrh  na  odkoupení  pozemků („Žádost  o 
projednání  záměru vykoupit pozemky v lokalitě  „Pod Palackého vrchem“)  a členové AS si  vyslechli 
zdůvodnění návrhu. Návrh byl v elektronické podobě rozeslán všem členům AS VUT dne 28.3. 2007.

Vyjádření LK AS VUT: Legislativní komise AS VUT projednala předložený záměr o vykoupení dalších  
pozemků  v  lokalitě  PPV,  neshledala  legislativní  závady  a  doporučuje  AS  VUT kladně  se  k  žádosti  
vyjádřit.

Vyjádření EK AS VUT:  EK AS VUT bere na vědomí předloženou žádost o nákupu pozemků a nemá  
k nákupu výhrady.

Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje předložený návrh na odkoupení pozemků.
Hlasování: pro –  14 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.

UAS 4.
AS VUT schvaluje předložený návrh na odkoupení pozemků. 

• Různé ekonomické záležitosti

Při projednávání Výroční zprávy  o činnosti VUT v Brně za rok 2006 na EK AS VUT  vznesla Ing. H. 
Hanušová připomínku, týkající se určitých daných omezení  (rozsahu)  při zpracovávání výročních zpráv 
a v návaznosti na to bylo odsouhlaseno usnesení EK AS VUT :
EK AS VUT navrhuje, aby především předsedové komisí, zaměstnanecké a studentské komora AS VUT a  
předseda  AS VUT připravili zprávu o činnosti AS ve formě článku, který by byl publikován v časopise  
Události.

Usnesení EK AS VUT bylo předloženo AS VUT.

Návrh usnesení: 
AS VUT pověřuje předsedy komisí, zaměstnanecké a studentské komory AS a předsedu AS VUT, aby 
připravili zprávu o činnosti AS ve formě článku, který by byl publikován v časopise Události. 
Hlasování: pro –  14 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů

UAS 5.
AS VUT pověřuje předsedy komisí, zaměstnanecké a studentské komory AS a předsedu AS VUT, aby 
připravili zprávu o činnosti AS ve formě článku, který by byl publikován v časopise Události.
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Příspěvek  tiskové mluvčí  Vanýskové  (mediální  rozruch  kolující  emailové  zprávy o  údajném záměru 
prodeje  a  přestavby kolejí  na  ulici  Purkyňova)  vyvolal obsáhlou  diskuzi.  AS VUT bylo  předloženo 
následující stanovisko vedení školy ke strategii fungování KaM:
Vedení VUT v Brně přijalo strategii  dalšího fungování  KaM, která ve třech variantách rozpracovává  
jejich  možnou budoucnost.  Všechny varianty  pokládají  KaM za perspektivní  součást  organismu VUT 
s jasně definovanou hlavní funkcí, kterou je podle Statutu VUT zajištění ubytování a stravování studentů.  
Jedině možnou funkční změnou může být přestavba části kolejí na startovní byty pro mladé zaměstnance  
a doktorandy VUT. Konverze stávajícího stavu je možná jen v souladu se zájmy akademické obce.

UAS 6.
AS VUT se ztotožňuje s výše uvedeným stanoviskem a plně je podporuje. AS VUT jako sbor volených 
zástupců akademické obce VUT ostře odmítá desinformace o jiném dalším využití kolejí VUT. AS žádá 
tiskovou mluvčí VUT o náležité zveřejnění tohoto stanoviska.
Hlasování: pro –  14 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1 hlasů.

Dále probíhala diskuse o přípravě Bílé knihy terciárního vzdělávání v ČR. Doc. Münsterová  doporučuje 
ve vztahu ke kapitole - Řízení a samospráva -  pozvání  autorů a jejich spolupracovníků na  VUT v Brně 
za účelem poznání  metod spolupráce  mezi vedením VUT a jeho AS, včetně  účasti  studentů  a jejich 
přínosů  k rozhodovacím  a  řídícím  procesům.  Ing.  H.  Hanušová  vyjádřila   podporu  návrhu   Doc. 
Münsterové a její stanovisko rozpracovala návrhová komise do usnesení:

UAS 7.
AS VUT doporučuje, aby vedení VUT spolu s AS VUT pozvalo ředitele „analytického a koncepčního 
oboru“ prof. P. Matějů, Ph.D. (případně i jeho spolupracovníky) na VUT, aby se seznámili se způsobem 
spolupráce  vedení  školy  a  AS  VUT  včetně  studentské  reprezentace.  Diskuse  by  měla  být  vedena 
v souvislosti s přípravou Bílé knihy. 
Hlasování: pro –  14 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.

8. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 

• Projednávání žádosti rektora VUT v Brně o změnu Statutu VUT v Brně

Žádost rektora VUT v Brně o změnu Statutu VUT v Brně byla předložena AS VUT dne 27. 3. 2007 a 
byla projednána  LK AS VUT. O úpravě článku 17 statutu VUT, odst. 6 LK již dlouhodobě diskutovala a 
přiklání se k žádosti vedení VUT, aby se tato ustanovení vztahovala na všechny akademické senáty fakult 
VUT v rámci stejných možností zachování členství studentů ve studentských komorách fakultních AS. 

Usnesení LK AS VUT ze dne 3. 4. 2007: LK AS VUT  projednala žádost vedení VUT na změnu článku  
č.17 a doporučuje ji AS VUT ke schválení v následujícím znění: V článku 17 Statutu VUT bude přidán  
odst.13 „Ustanovení odstavce 5. a 6. tohoto článku se přiměřeně použije i pro AS fakult VUT“.

Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje na základě žádosti rektora VUT v Brně ke schválení změnu Statutu VUT v Brně v 
následujícím znění: V článku 17 Statutu VUT bude přidán odst.13 „Ustanovení odstavce 5. a 6. tohoto 
článku se přiměřeně použije i pro AS fakult VUT“.
Hlasování: pro –  14 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.

UAS 8.
AS VUT schvaluje na základě žádosti rektora VUT v Brně ke schválení změnu Statutu VUT v Brně v 
následujícím znění: V článku 17 Statutu VUT bude přidán odst.13 „Ustanovení odstavce 5. a 6. tohoto 
článku se přiměřeně použije i pro AS fakult VUT“.

Usnesení LK AS VUT ze dne 17. 4. 2007: LK AS VUT po prostudování Statutu VUT v Brně doporučuje  
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vedení VUT zabývat se úpravou článku 6 Statutu VUT.

UAS 9.
AS VUT doporučuje vedení VUT zabývat se úpravou čl. 6 Statutu VUT ve smyslu usnesení LK AS VUT 
č. 3 ze zasedání dne 17. 4. 2007.
Hlasování: pro –  15 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.

• Projednávání Dodatku č.3 organizačního řádu rektorátu včetně hospodářské a vnitřní    
                  správy

Dodatek č.3  organizačního  řádu rektorátu  byl  předložen  AS VUT dne 27.  3.  2007 v papírové  verzi, 
následně byla elektronická verze zaslána všem členům AS. LK AS VUT projednala předložený návrh a 
diskutovala zejména postavení některých dalších součástí VUT, které zůstávají samostatné pod vedeném 
rektora  a  které  přechází  pod  jednu  z  nich  Rektorát.  LK  AS VUT  má k  předloženému  návrhu  dvě 
připomínky, a to: str. 6 bod 9 je uvedeno …“vedoucí Správního odboru řídí vedoucí právního odboru“ 
…, mělo by být nahrazeno  ..“řídí vedoucí právního oddělení“ a v závěrečných ustanoveních  by mělo být 
změněno  datum účinnosti  z  1.  4.  2007,  protože  dodatek  zatím schválen  AS VUT  nebyl.  Z  diskuse 
vyplynul  požadavek  LK AS VUT  na  vedení  VUT,  aby byla  vyjasněna   otázka   postavení  „dalších 
součástí“, jejichž forma, náplň činnosti nebo název se mění (např. USI, CEVAPO).

Usnesení LK ze dne 3. 4. 2007:  LK AS VUT projednala návrh Dodatku č. 3 k Organizačnímu  řádu  
rektorátu VUT včetně hospodářské a vnitřní správy a po opravení chyb doporučuje AS VUT ke schválení.

Usnesení EK AS: EK AS VUT nemá námitek k předloženému Dodatku č. 3 Organizačního řádu rektorátu  
VUT včetně hospodářské a vnitřní správy.

Návrh usnesení: 
AS VUT schvaluje předložený návrh Dodatku č. 3 organizačního řádu rektorátu včetně hospodářské a 
vnitřní správy po opravení chyb identifikovaných LK AS VUT.
Hlasování: pro –  15 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.

UAS 10.
AS VUT schvaluje předložený návrh Dodatku č. 3 organizačního řádu rektorátu včetně hospodářské a 
vnitřní správy po opravení chyb identifikovaných LK AS VUT.

• Projednávání VJŘ AS FAST

VJŘ AS FAST byl předložen AS VUT dne 22.3. 2007 a byl projednán na dvou zasedáních LK AS VUT. 
Výsledná usnesení LK AS VUT jsou následující:

Usnesení LK AS VUT ze dne 3. 4. 2007: LK AS VUT   projednala návrh AS FAST na změny VJŘ FAST,  
vznesou k němu své připomínky do příštího zasedání LK AS VUT  17. 4. 2006.

Usnesení LK AS VUT ze dne 17.4. 2007: LK AS VUT projednala návrh Volebního a jednacího řádu AS 
FAST  VUT a vznesené připomínky prodiskutuje se zástupci FAST na příštím zasedání LK AS VUT.

AS VUT projednal návrh  VJŘ AS FAST a nepřijal žádné usnesení.

O návrhu se bude jednat na příštím zasedání AS  VUT po dalším vyjádření  LK AS VUT.

• Reorganizace LK AS VUT

Doc.  Lhotáková na minulém zasedání  AS VUT požádala  všechny akademické pracovníky o zvážení 
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možnosti spolupracovat v LK, kde stále ubývá členů. Byl vznesen návrh jmenování nového člena LK AS 
VUT Doc. Ing. Jiřího Kunovského, CSc. 

Návrh usnesení:.
AS VUT jmenuje Doc. Ing. Jiřího Kunovského, CSc. členem LK AS VUT. 
Hlasování: pro 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.

UAS 11:
AS VUT jmenuje Doc. Ing. Jiřího Kunovského, CSc. členem LK AS VUT. 

Další legislativní záležitosti

• Předložení DŘ FIT
DŘ FIT byl předložen LK AS VUT, která se jím již zabývala na svém zasedání a bude se projednávat na 
příštím zasedání AS VUT. Dokument byl již projednán LK AS VUT dne 17. 4. 1007.

Vyjádření LK AS VUT dne 17. 4. 1007: LK AS VUT projednala návrh Disciplinárního řádu FIT VUT a  
doporučuje AS VUT ke schválení..

• Předložení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2006
Výroční zpráva o hospodaření za rok 2006 byla předložena AS VUT dne 18. 4. 2006. Bude projednána 
EK AS VUT. 

• Předložení Volebního a jednacího řádu AS FSI
Volební a jednací řád AS FSI byl předložen AS VUT dne 19. 4. 2006. Bude projednán LK AS VUT.

10. RŮZNÉ

• Projekt – Akademické náměstí
Doc. Kvíčala vznesl dotaz k projektu – Akademické náměstí, na který nebyla vypsána soutěž. Vyjádření 
podal rektor Rais – jednalo se o orientační studii, materiál  pro předběžná jednání s primátorem města.

• Informace předsedy EK
Dr. Popela s ohledem na minulé zkušenosti s šířením zaručených zpráv o některých jednáních na VUT 
doplnil  výše uvedené informace o změně kompetencí ve vztahu k SAP, protože se jedná o téma, které 
bylo opakovaně diskutováno v AS a EK v minulých letech.  Upozornil,  že k jednání  byl přizván jako 
předseda EK společně s doc. Hanáčkem zastupujícím předsedu AS, který se ale nemohl jednání zúčastnit 
z důvodu služební cesty. Zdůraznil, že návrh na změnu kompetencí podal kvestor VUT a zdůvodnil ji 
zkušenostmi minulého období. Probíhala obsáhlá diskuse a výměna argumentů pro jednotlivé varianty 
mezi zúčastněnými. Dr. Popela připomenul vývoj a sbližování názorů k řízení provozu a vývoje SAPu od 
minulého  září  v AS  a  EK  a  zdůraznil,  že  na  jednání  v souladu  s uvedeným  vývojem  podporoval 
zachování současných řídících mechanismů a písemné doplnění postupů řešení v případě možných sporů 
a  rozhodování  o  prioritách.  Tato  varianta  byla  zpřesňována  před  přestávkou v jednání.  Po  přestávce 
doporučil  ředitel  CVIS zabývat  se  detailně  variantou  uvedenou kvestorem. Dr.  Popela  v tom případě 
doporučoval ke zvážení širší diskusi i na půdě AS. Jak kvestor, tak ředitel CVIS, ale žádali neodkládat 
řešení  s tím,  že  budou  plně  respektovat  rozhodnutí  rektora.  Rektor  VUT  zdůraznil  nezastupitelnou 
koncepční a řídící  úlohu prorektora  Jury v této  oblasti  a požádal   ho závěrem o doporučení  varianty. 
Prorektor  Jura  doporučil  převedení  kompetencí  řízení  SAP  pod  kvestora.  Rektor  VUT  požádal  o 
zpracování podkladů ředitele Marušince a zdůraznil, že případné nejasnosti v konkrétních případech bude 
řešit prorektor.
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• Abdikace prorektora Švece na předsedu Dozorčí rady KaM.
Prof. Vávrová informovala AS VUT o jednáních DR KaM v roce 2007, o rezignaci prorektora Švece na 
funkci předsedy DR a o vystupování členů AS VUT na jednáních DR. Její vyjádření k programu jednání 
krátce doplnil Dr. Popela.

UAS 12:
AS VUT žádá rektora VUT, aby urychleně jmenoval některého z prorektorů předsedou Dozorčí  rady 
KaM.
Hlasování: pro 13 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 22. 5. 2007 v 9:00 hodin
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1

                                            
               Veronika Donthová                                   Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček  
  předsedkyně Studentské komory AS VUT                 místopředseda AS VUT

Zapsala:  Tošovská V.

V Brně dne 24. 4. 2007
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